
Årsmöte med FK Klykan 26 maj 2023 hos Jörgen och Ann-Britt

Närvarande: Martin, Lasse, Ann-Britt, Jörgen, Mats, Fredrik, Henrik

1. Ordförande Martin hälsar alla välkomna till dagens möte.

2. Till ordförande och sekreterare för mötet väljs Martin och Ann-Britt.

3. Mötets behöriga utlysning godkänns.

4. Omval på flera poster: ordförande Martin, sekreterare Ann-Britt och

kassör Fredrik. Både Martin och Ann-Britt aviserar att detta blir sista

året de sitter kvar. Tävlingsledarposten är vakant då Peter A avsagt sig

detta och ingen annan anmält sig som villig att ta över.

5. Ekonomin: Kassabehållning 7861:- före årsmötet.

6. Mötet beviljar ansvarsfrihet för styrelsen för 2022.

7. Medlemsavgifterna 2024: Samma som tidigare - senior 250:-, junior 0:-.

Alla ”gamla” medlemmar får ett friår. Eventuellt nytillkommande

medlemmar får betala avgiften.

8. Övrigt:

● Klykans framtid? Det har framkommit funderingar på om vi

ska avveckla föreningen. Samtliga närvarande tycker det låter

som en bra idé om inte kommande säsong för med sig något

fiske. Utdrag ur stadgarna: ” Beslut om klubbens upplösande
kan ske på årsmötet eller på de två på varandra följande mötena.
För upplösning krävs att minst 2/3 av de närvarande vid mötet
förenar sig om förslaget. Upplöses klubben skall tillgångarna
delas lika mellan de medlemmar som betalt medlemsavgift för
säsongen.” Frågan kommer att tas upp på höstmötet.

● På höstmötet får vi också diskutera vad som ska göras med

vandringspriserna om vi upplöser klubben.

● Höstmötet blir hos Martin.

9. Ordföranden tackar alla och avslutar årets möte.

Vid pennan: Ann-Britt


